
Hej, 

Jeg er en mand på 60 år. Jeg har i mange år været hard-core tobaksryger, har selvfølgelig forsøgt at 

holde op adskillige gange. Nikotintyggegummi, plastre, inhalatorer har ikke virket. Jeg fik også en 

recept på medicin, der efter sigende skulle påvirke receptorer i min hjerne til ikke at hungre efter 

nikotin. Jeg nåede ikke at omsætte recepten til medicinen, da jeg fandt ud af, at nogle var døde efter 

brug af denne medicin. 

Nu, efter at have dampet på e-cigaretter, har jeg fuldstændigt kvittet tobakken, og det er 3/4 år siden 

jeg røg min sidste cigaret. 

Med andre ord: E-cigaretter har indtil nu været min redning! 

Men, jeg er klar over, at medicinalindustrien går glip af mine penge, som de hellere synes jeg skulle 

bruge på deres virkningsløse ting, og det er nok det, som det hele drejer sig om. 

Jeg, en fhv. glødende EU tilhænger med eget EU-flag, overvejer nu at blive modstander, affødt af 

dette slet skjulte forsøg på dels at sikre sig en stadig pengestrøm og dels at forhindre, at vi bliver 

sundere og dermed går glip af indtægter fra bl.a. kræftmedicin. 

Føj for den....... 
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